
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)

Interpellation med begäran om redovisning av utredning om satsningar för 
att reducera kostnader i verksamheten.

Bakgrund

I mars 2016 beslöt kommunfullmäktige – med kommunalrådet Reuterskiölds
ordförandeförslag som beslutsunderlag - att anslå ”8,1 mkr för framtidsutveckling av
Ekerö kommun och en utredning vilka satsningar som behövs för att effektivisera och
reducera kostnader i verksamheten”.

Frågor

Hur ser resultatet ut fram till och med i dag

Inför kommunfullmäktiges beslut om budgeten för 2018 önskar Öpartiet att
Reuterskiöld ger en redogörelse för kommunfullmäktige om den handlingsplan som
torde innehålla mätbara mål, samt hittills uppnådda resultat av utredningen ”att effektivisera 
och reducera kostnaderna i verksamheten” som kommunfullmäktige beslutade skulle 
genomföras med ordförandeförslaget som beslutsunderlag.

Vad händer från i dag och framåt

Är arbetet slutfört vad gäller den kostnadsreduktion och effektivisering som redovisas för 
kommunfullmäktige? Om inte, hur ser planen ut för det framtida arbetet?

Desirée Björk
Öpartiet
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